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SLOVO STAROSTKY
Vážení spoluobčané.
 Jako každý rok, tak i před letošním 

štědrým dnem už několik století celý křes-
ťanský svět vstupuje do vánočního období, 
aby vzdal úctu tomu, kterého tak toužebně 
očekáváme.

 Vánoce v sobě mají vnitřní dar, něco 
nesmírně jedinečného a neopakovatelné-
ho. Při této překrásné a celý rok očeká-
vané chvíli mladých i starších se velice 
těšíme na pocity štěstí ze vzájemného ob-
darovávání, vzájemné úcty a porozumění, 
na chvíle lásky a pohody. Takovéto chvíle 
jsou bohužel pro mnohé z nás jen jednou 
v roce, tak je společně prožijme v co nejlepší 
pohodě. 

 Vánoce jsou také o  lidskosti a úctě. 
Zkusme tedy přemýšlet, jak jsme my lidští 
a uctiví k ostatním lidem, ke svému okolí 
a přírodě.

 K příležitosti těchto krásných svátků 
vám chci popřát dobrou pohodu, blažené 
chvíle vzájemné úcty a krásné lidskosti.

 Tyto vánoční svátky i celý budoucí rok, 
ať se pro vás stanou svátky lidskosti, tole-
rance a porozumění.

 starostka obce 

Poděkování.
Děkujeme všem voličům, kteří nám při-

šli dát svůj hlas v komunálních volbách 
a hlavně těm, kteří nás podpořili na kan-
didátkách do zastupitelstva obce. Věříme, 
že Vaší důvěru nezklameme. 

 Zastupitelstvo obce Sádek

Zaměstnání.
 Obec Sádek přijme uklízečku obecní-

ho domu na dohodu o pracovní činnosti 
s úvazkem 15 hodin týdně. 

Povinností uklízečky je rovněž předání 
a převzetí sálu, včetně počítání nádobí, vy-
světlení systému topení, klimatizace a po-

dobně. Zájemci se mohou hlásit na obec-
ním úřadu.

Velice děkujeme paní Janě Olšinárové 
za obětavost, ochotu a vstřícnost se kte-
rou tuto činnost po více než čtyři roky 
vykonávala. 

Prodej pozemků pro výstavbu 
rodinných domů.

 Obec Sádek nabízí k prodeji deset sta-
vebních pozemků v „lokalitě u Červených“. 
K pozemkům je přiveden plyn, elektrická 
energie a voda. Do dešťové kanalizace bude 
možné přes odběrnou šachtu napojit do-
movní čistírnu odpadních vod. Likvidace 
dešťových vod je povinností stavebníka 
na vlastním pozemku. Při výstavbě musí 
být respektováno územní rozhodnutí 
o umístění stavby včetně podmínek Správy 
CHKO Žďárské vrchy.

Stavba musí být dokončena do  5 let 
od zakoupení pozemku. Pokud tato pod-
mínka nebude splněna, kupující uhradí 
smluvní pokutu ve výši 50.000,- Kč. V pří-
padě prodeje stavebního pozemku si obec 
vyhrazuje předkupní právo za  stejnou 
cenu, za kterou pozemek prodá. Cena za je-
den metr čtvereční je stanovena ve výši 
450,- Kč. Jednotlivé pozemky mají rozlo-
hu od 1000 do 1200 metrů čtverečních. 
Pravděpodobně v červnu roku 2015 bude 
vybudována místní komunikace a veřejné 
osvětlení. 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA
Výročí
Uplynulé čtvrtletí oslavili své životní jubi-
leum tito občané:
Jáhlová Marie, Sádek č.p. 80
Šustr Miloš, Sádek č.p. 115
Uhrová Marie, Sádek č.p. 78
Jáhl Rudolf, Sádek č.p. 80
Tlustý František, Sádek č.p. 100
Červená Zdeňka, Sádek č.p. 70
Oslavencům blahopřejeme a do dalšího 
života přejeme mnoho zdraví, štěstí a spo-
kojenosti.

Narozené děti
I v tomto čtvrtletí se obec rozrostla o no-
vého občánka. 
Syn Jakub se narodil rodičům Pavlíně 
a Vojtěchovi Boštíkovým, Sádek č.p. 149. 
K  narození syna srdečně blahopřejeme 
a  přejeme všem hodně zdraví, šťastný 
a spokojený život.

Úmrtí
Toto čtvrtletí navždy opustila svou rodinu 
a své blízké paní Marie Kudová, Sádek 
č.p. 41.

POPLATEK ZA KOMUNÁLNÍ ODPAD
Poplatek za komunální odpad na rok 2015 
je stanoven ve stejné výši jako v letošním 
roce, tedy 530,- Kč na jednoho trvale ži-
jícího občana, na jeden rekreační objekt 
a na dům, ve kterém není nikdo hlášen 
k trvalému pobytu. Poplatek je splatný 
od 1. 3. 2015 do 30. 4. 2015. 
 

Firma Liko Svitavy a.s. provádí svoz odpa-
dů za 612,- Kč na občana, nebo rekreační 
objekt a dům, ve kterém není nikdo hlášen 
k trvalému pobytu za rok . Rozdíl v sazbě 
poplatku tedy 82,- Kč bude obec hradit 
z rozpočtu. Žádáme proto občany, aby co 
nejvíce odpad třídili, protože za vytříděný 
papír, sklo a plasty získává obec bonusy 
od firmy EKO-KOM a lze tak do rozpočtu 
obce získat peníze, které uhradí zbývající 
náklady na svoz odpadů. 
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PODZIM V MATEŘSKÉ ŠKOLE
Byl jeden svět a ten byl celý žlutý…. a byl 

jeden svět a ten byl celý modrý… a byl jeden 
svět a ten byl celý červený…. A tyto světy 
se propojily a vznikl jeden velký barevný 
svět…

 ,,BAREVNÝ SVĚT“ aneb Pohádka o ne-
poslušné Barborce

se stal v letošním teplém a občas i slu-
nečném podzimu v mateřské škole hlavním 
mottem naší práce (byl prvním ze tří inte-
grovaných bloků na tento školní rok). Děti 
byly rozděleny do skupin - každý si vybral 
„svůj“ svět (červený, žlutý nebo modrý) – 
a společně tvořily podle vlastní fantazie 
to, co by ve svém barevném světě chtěly 
mít. Na závěr se nám světy „promíchaly“ 
a vznikl jeden velký barevný svět. Starší 
děti si samy nafotily věci a situace, které 
se jim ve školce barevně líbí. 

Do tohoto bloku jsme zařadili propraco-
vané projekty, které vlastně tvořily jeden 
celý podzimní blok:

„Ztracené barvy“- pozorování barev ko-
lem nás, Pohádka o neposlušné Barborce, 
hledání Podzimníčka

 ,,Na stejné Zemi co my, rostou tu s námi 
stromy“ – vyprávění o stromech, návště-
va Divadelního klubu v Poličce, kde byl 
program pro děti ke Dni stromů. Mladší 
děti dokonce našly malé barevné skřítky 
Dubovníčky - víte, pod kterým stromem?

,,Když se žení všichni čerti“ (počasí) 
– pozorování počasí, zakreslování každý 
den, jaké máme počasí

 ,,Podzim stromy oškubává, vítr honí 
mraky, a  tátové učí děti venku pouštět 
draky “ – kreslení draků, pouštění draků

 „Když Mikuláš s  čertem nese pytel 
plný nadílky, i velicí nezbedové promění 
se v andílky“ – čertí tvoření, hry, honičky…. 
A nácvik Čertovské pohádky, kterou jsme 
zahráli na OÚ v Sádku pro rodiče a kde 
děti čekalo překvapení v podobě návštěvy 

Mikuláše
„Doma se nám všechno leskne a voní 

tu vanilka, kdy už bude štědrý večer? Až 
zvoneček zacinká“ – vyprávění o adven-
tu, Vánocích, strojení stromečku, vánoční 
besídka pro děti v MŠ, návštěva vánoční 
inspirace v Kamenci a v Sádku, zpívání 
koled, vánoční tvoření, adventní koncert 
v kostele 

Děti tento pracovní blok velice bavil, 
naučily se také spoustu písniček, básniček, 
důležité byly i matematické a jazykové čin-
nosti, poznávání světa kolem nás a spousta 
dalších činností. 

Od září do konce listopadu jsme jezdili 
každou středu na plavání do Poličky, spolu 
s kamarády ze ZŠ jsme si vyzkoušeli po-
žární poplach a všichni společně jsme se 
zapojili do akce Větrníkový den – byla to 
celorepubliková akce, při níž jsme výrobou 
větrníků podpořili nemocné děti cystickou 
fibrózou. Na Jordáně jsme zhlédli krásný 
dětský muzikál „O dvanácti měsíčkách“, 
který nacvičili žáci ze ZŠ v Poličce. Všem 
se také líbil koncert Jiřího Bílého, který 
se konal v MŠ. Ve školce se ještě těšíme 
na vánoční besídku pro děti, na adventní 
koncert v kostele a potom přijdou nejkrás-
nější svátky v roce – Vánoce. Přejeme Vám 
jejich krásné prožití v klidu a v pohodě 
a do Nového roku především pevné zdraví 
a spokojenost.

Eva Zdvořilá, vedoucí učitelka MŠ Sádek



PODĚKOVÁNÍ ZA ÚČAST VE SBĚRU STARÉHO PAPÍRU
Vážení spoluobčané,
velmi Vám děkujeme za Vaši účast v le-

tošním listopadovém sběrovém dni. Svoz 
opět provedla firma EPR Praha s. r. o., 
pobočka Svitavy a při jeho odvozu a tří-
dění nám ochotně pomohli paní Leona 
Brůžková a pan Josef Nunvář. Poděkování 
patří také starostům Sádku i Kamence, 
kteří akci několikrát vyhlásili a připomněli 
ve svých rozhlasových hlášeních.

Již potřetí po dobu pěti dnů byl u sta-
rého obecního úřadu v Sádku přistaven 
kontejner, kam jste papír nosili. 

Tentokrát se podařilo utržit nejvíce 
peněz. Bylo to jednak proto, že papíru 
bylo mnohem více než při minulém sběru 
a hlavním důvodem pak bylo, že jste vy-
slyšeli naši prosbu a balíčky nesvazovali 

provázky. Tím byla i vyšší výkupní cena 
za směs papíru, a to 2,20 Kč/1 kg. 

 
Sebrali jsme: 
lepenka 
(1 kg á 1,40 Kč)  410 kg  574,- Kč
směs novin a časopisů bez provázků
(1 kg á 1,50,- Kč)  720 kg     1584,- Kč
Celkem 1 130 kg  2 158,- Kč

Peníze jsme jako vždy spravedlivě roz-
dělili mezi mateřskou školu a základní 
školu.

Další sběr se uskuteční nejpozději 
do konce června 2015, a to stejným a snad 
již osvědčeným způsobem, tj. ukládáním 
do přistaveného kontejneru. 

 Za kolektiv pracovníků ZŠ a MŠ 
Ladislava Plachá
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SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU
Středisko Polička
Střítežská 399, 572 01 Polička 
vedoucí: Milan Nespěšný, tel.: 461 724 815, 
mobil: 605 246 544
(v době nepřítomnosti p. Čermák mobil: 
731 183 909) 
Otevírací doba – prodej známek pro pod-
nikatele 
středa 8,00 - 14,00

Sběrný dvůr 
Hegerova , 572  01 Pol ička, mobi l: 
733 267 613 
Otevírací doba 
Pondělí 12,00 - 18,00 (letní období) 
  12,00 - 16,30 (zimní období)
Úterý zavřeno 
Středa 12,00 - 18,00 (letní období) 
 12,00 - 16,30 (zimní období)
Čtvrtek 8,00 - 12,00 
Pátek 12,00 - 18,00 (letní období) 
 12,00 - 16,30 (zimní období)
Sobota 8,00 - 12,00
Odběr odpadů zdarma od obyvatel:
•	 nebezpečné odpady vznikající v do-

mácnostech (ředidla, akumulátory, 
monočlánky, barvy, oleje, léky, obaly 
od barev, kyseliny, apod.)

•	  objemný odpad (nábytek, koberce, 
matrace, apod.)

•	 - zpětný odběr elektrozařízení (počí-
tače, televizory, ledničky, mrazničky, 
pračky, sušičky, ždímačky, vysava-
če, ruční el. zařízení, videa, zářivky, 
úsporné žárovky, mukrovlné trouby, 
mobilní telefony, apod.). ODEVZDÁ-
VANÁ ELEKTROZAŘÍZENÍ MUSÍ 
BÝ T KOMPLETNÍ, nekompletní 
elektrozařízení nepatří do zpětného 
odběru a bude zpoplatněno

•	 kovy
•	 recyklovatelné plasty neznečištěné
•	 pneumatiky z osobních automobilů

Odběr odpadů za úplatu:
•	 stavební a demoliční odpady
•	 stavební materiály obsahující azbest 

(eternit)
•	 nerecyklovatelné plasty znečištěné
•	 asfaltové lepenky
Množství odebíraného odpadu v tomto 
zařízení je z kapacitního důvodu omezeno 
na menší množství odpadu. Při odstraňo-
vání většího množství odpadu je nutné si 
objednat samostatný kontejner. 

Překladiště komunálního odpadu (při 
výjezdu z Poličky směr Jedlová)
Čsl. armády, 572  01 Polička, mobil: 
604 695 729 
Otevírací doba
Pondělí 6,00 - 14,00
Úterý 6,00 - 14,00
Středa 6,00 - 14,00 
Čtvrtek 6,00 - 14,00
Pátek 6,00 - 14,00
Sobota 8,00 - 11,30
Druhy odebíraných odpadů na překladišti:
Odběr odpadů zdarma od obyvatel:
•	 komunální odpad
•	 objemný odpad
•	 oděvy, textil
•	 plasty
•	 papír
•	 sklo
•	 kovy
Odběr odpadů za úplatu:
•	 stavební a demoliční odpady
•	 tašky a keramické výrobky
•	 zemina a kamení
•	 stavební odpady s obsahem azbestu 

(eternit)
•	 asfaltové lepenky
•	 dřevo
•	 nerecyklovatelné plasty (znečištěné )
•	 okna zasklená i bez skel
•	 zařizovací předměty (umyvadla, zá-

chodové mísy, výlevky,apod.)
•	 odpad z demolice bytových jader
•	 dveře, zárubně
•	 plasty z autovraků

Termíny mobilních svozů nebezpeč-
ných a velkoobjemových odpadů
Sádek - 16.4. 2015 
  31.8. 2015 

Termíny svozu papíru
kontejnery - 1 x 14 dnů – sudá středa: : 
7.1., 21.1., 4.2., 18.2., 4.3., 18.3., 1.4, 15.4., 
29.4., 13.5., 27.5., 10.6., 24.6., 8.7., 22.7., 
5.8., 19.8., 2.9., 16.9., 30.9., 14.10., 28.10., 
11.11., 25.11., 9.12., 23.12.

Termíny svozu plastů
kontejnery - 1 x týdně – úterý: 6.1., 
13.1., 20.1., 27.1., 3.2., 10.2., 17.2., 24.2., 
3.3., 10.3., 17.3., 24.3., 31.3., 7.4., 14.4., 
21.4., 28.4., 5.5., 12.5., 19.5., 26.5., 2.6., 
9.6., 16.6., 23.6., 30.6., 7.7., 14.7., 21.7., 

28.7., 4.8., 11.8., 18.8., 25.8., 1.9., 8.9., 
15.9.,22.9., 29.9., 6.10., 13.10., 20.10., 
27.10., 3.11., 10.11., 17.11., 24.11., 1.12., 
8.12., 15.12., 22.12., 29.12.
pytle –1 x měsíc - sudé úterý: 20.1., 17.2., 
17.3., 14.4., 12.5., 9.6., 7.7., 4.8., 1.9., 29.9., 
10.11., 8.12. 

Svoz skla
Četnost svozu se bude řídit dle požadavku 
obce.

Termíny svozu popelnic  
– komunální odpad:
Každé sudé pondělí: 5.1., 19.1., 2.2., 16.2., 
2.3., 16.3., 30.3., 13.4., 27.4., 11.5., 25.5., 
8.6., 22.6., 6.7., 20.7., 3.8., 17.8., 31.8., 
14.9., 28.9., 12.10., 26.10., 9.11., 23.11., 
7.12., 21.12.
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DOMÁCÍ HOSPIC SV. MICHAELA ZAHAJUJE PROVOZ
Léta jsme veřejnost informovali, že 

Oblastní charita Polička, její středisko 
Charitní ošetřovatelská služba, poskytuje 
služby umírajícím, kteří chtějí svůj život 
uzavřít ve svém domácím prostředí. Byla 
to pravda. Nazývali jsme ji službou s prvky 
hospicové péče, protože jsme věděli, že 
do statusu domácí hospicové péče jí ještě 
jeden podstatný článek chybí. Byl to hos-
picový tým. V letošním roce se ho podařilo 
sestavit, a proto 14. října v 16:30 hodin 
v Centru Bohuslava Martinů v Poličce mů-
žeme slavnostně zahájit činnost Domácího 
hospice sv. Michaela. 

Hospicový tým tvoří čtyři lékaři a lékař 
- odborný garant na léčbu bolesti a palia-
tivní péči, vybrané a proškolené zdravotní 
sestry, sociální pracovnice a dva psycho-
terapeuti. V případě zájmu klienta nebo 
jeho rodiny do něho může být přizván také 
duchovní. Nezanedbatelná je také spolu-
práce s praktickým lékařem pacienta, který 
je o průběhu péče pravidelně informován 
a podílí se na péči o pacienta.

Složení hospicového týmu umožňuje 
výrazně rozšířit škálu pomoci. Pilířem zů-
stane odborná lékařská a sesterská péče. 
Sestra nově získá možnost konzultací změ-
ny zdravotního stavu nemocného s léka-
řem domácí hospicové péče, a to 24 hodin 
denně, a pacient lékařskou péči v domá-
cím prostředí. K dispozici zůstává široká 
nabídka sociálních služeb (pečovatelská, 

asistenční, půjčovna pomůcek, atd.).
Členové rodiny mohou nalézt v hospi-

covém týmu podporu k dobrému zvlád-
nutí ošetřování svého blízkého nemocné-
ho, využít poradenství v sociální oblasti 
a získat informace o návazných sociálních 
službách. Zvládání náročného období jim 
i nemocnému může ulehčit také psychote-
rapeut, případně duchovní. Rodině bude 
otevřena rovněž pomoc po úmrtí pacienta. 

Péče zdravotních sester domácí hospico-
vé péče je hrazena z veřejného zdravotního 
pojištění. Pacient hradí poplatek 100 Kč/
den, který pomáhá pokrýt část nákladů 
spojených s návštěvní a pohotovostní služ-
bou lékaře, protože Domácí hospic sv. Mi-
chaela není smluvním zařízením zdravot-
ních pojišťoven. Rozpočet bude posilován 
finančními příspěvky a dary jednotlivců, 
firem a obcí. 

O přijetí nemocného do domácího hos-
pice rozhoduje lékař hospice na základě 
podané žádosti a informovaného souhlasu 
nemocného. Domácí hospic sv. Michaela 
bude působit v obcích Borová, Březiny, 
Jedlová, Kamenec u Poličky, Korouhev, 
Květná, Lubná, Lezník, Oldřiš, Polička, 
Pomezí, Pustá Rybná, Pustá Kamenice, 
Sádek, Sebranice, Stašov, Střítež, Široký 
Důl a Telecí. Více informací o Domácím 
hospici sv. Michaela najdete na: www.po-
licka.charita.cz.

Štěpánka Dvořáková

ASISTENCE POMŮŽE, KDE MŮŽE
Osobní asistence je 

jedno z  nejmladších 
středisek Oblastní 
charity Polička. Po-
máháme v  ní lidem 
z  Poličky a  okolních 
obcí, kteří pro své 
zdravotní postižení, 
onemocnění či věk po-
třebují nezbytnou po-

moc druhé osoby, třeba osobní asistentky. 
Osobní asistentka tuto službu posky-

tuje v domácnosti, ve školách …, zkrátka 
všude tam, kde se lidé, kteří naši službu 
potřebují, právě pohybují. Pomáháme i ro-
dinám v péči o  jejich rodinné příslušní-
ky, o které se sami starají. Poskytujeme 
například péči v době, kdy jsou pečující 
příbuzní v zaměstnání, nebo když musí 
z bytu na část dne odejít. 

V čem všem můžeme být nápomocni? 
Například při přípravě jídla a pití a  jeho 
podání, při oblékání i osobní hygieně; při 
zajištění chodu domácnosti (běžný úklid 
domácnosti, nákupy), při umožňování kon-
taktu s vnějším prostředím (doprovody 
k lékaři, na zájmové aktivity, vycházky…). 

Vždy volíme individuální přístup podle 
zvyklostí a potřeb klienta. Osobní asis-
tence je i o společnosti. „To že není člověk 
doma sám, má si s kým popovídat, má mu 
kdo přečíst knihu, je pro něho v nemoci 
a ve stáří nesmírně důležité,“ řekla pečo-
vatelka Lucie Lněničková.

V případě, že by někdo z vás, či z vašich 
blízkých potřeboval naši pomoc, můžete 
se na nás obrátit - třeba jen pro získání 
bližších informací. Jsme rádi, když vám 
můžeme pomoci.

Eliška Pelikovská

„Najdu krámek za lesní tůní,
koupím tam dárek s vánoční vůní.

Otevři okno, na tiché volání,
v balíčku objevíš vánoční přání.
Třpytivý dárek sněžných vloček,

vnese radost, klid a zdraví nejen na Vánoce,
ale i každý den v novém roce.“

Pokojné Vánoce
a úspěšný rok 2015

Vám přejí
děti a zaměstnanci

Základní a Mateřské školy v Sádku

Oblastní charita
Polička

s t ř e d i s k a
OSOBNÍ ASISTENCE

OTEVŘENÉ DVEŘE



HASIČSKÉ OZVĚNY
 Zdravíme všechny Sádečáky.
Jaro, léto a už i podzim je pryč, „hurá“ 

zima, vánoce a konec roku je tady. 
Toto období nejen u nás hasičů je před-

určeno k tomu, abychom si řekli kdo, jak, 
co, kdy, s kým bez koho, o kom o čem … co 
nám téměř uplynulý rok dal a nebo vzal 
a tak podobně.

 Ale zpět ke konci září, kdy jsme končili 
ve zpravodaji 3/2014 pozvánkou na další 
ročník domácí pohárové soutěže Sádek 
OPEN. Soutěž proběhla bez větších pro-
blémů, počasí vyšlo, soutěžící družstva 
přijela, diváků se také pár sešlo, takže 
dobrý. Za náš sbor se zúčastnila dvě druž-
stva mužů. Naše A a B, které tvořili bývalí 
závodníci, kteří tradičně soutěžili bez jaké-
koli přípravy. Přišli, viděli a zvítězili. Sice 
pouze v soutěži Sádek OPEN kdy se sčítají 
časy za požární útok a čas v netradiční 
štafetě. Zde se projevil fakt, že běhy už 
jim tolik nejdou ale zato mají zkušenos-
ti s pitím piva jež je součástí netradiční 
štafety. Výhrou bylo tradiční sele, které se 
již dokrmuje a zřejmě v únoru se vracíme 
k tradici a bude hasičská zabíjačka. Ještě 
dodávám výsledky za požární útoky, které 
dosáhli naše družstva. Časy 29,41 s a 23,56 
s a to je posadilo na 20 a 13 místo. 

Naše radost to je naše mládež. Tudíž 
ve zkratce o mládeži.

Po  sádecké pohárové soutěží naše 
A vedlo Svitavskou ligu před stále dotírající 
Lubnou pouze o tři body a rozhodnout se 
muselo na pohárovce v Mladějově. Našim 
děckám stačilo 3 místo na obhajobu prven-
ství. Po prvních pokusech to ale nevypada-
lo nijak dobře, pouze 5 pořadí a to nesta-
čilo. To by ale něsměly být naše děcka, aby 
to tak nechaly. Druhé pokusy a naše áčko 
nenechává nic náhodě a čas 16,8 s je suve-
rénně nejlepším časem v rámci sviitavské 
ligy za celou její éru, a co je pro nás nejdů-

ležitější děcka jsou první a obhajují první 
místo ve Svitavské lize. Závodů Svitavské 
ligy se ale po loňském rozkoukáváni zú-
častnilo i naše B a svými výkony obsadily 
celkové 4 místo, což je taky paráda. Star-
ších žáků máme méně, a tudíž se zúčastnily 
pouze třech závodů, kdy i tak musely být 
doplněni mladšími žáky. Znamenalo to 
při závěrečném účtování 18 místo. Vítěz-
stvím ve Svitavské lize se děcka kvalifiko-
valy do II. ročníku Superpoháru hejtmana 
Pardubického kraje Judr. M. Netolického, 
který se uskutečnil v Letohradu – Orlici. 
Děcka potvrdila svoje umění a nejlepšími 
časy v obou kolech požárních útoků Su-
perpohár suverénně vyhrály a staly se tak 
neoficiálními přeborníky Pardubického 
kraje v kategorii mladších žáků. Na závěr 
soutěžní sezony děcka ještě absolvovaly 
podzimní závod branné zdatnosti jenž je 
první části hry Plamen. Tento závod se 
konal v polovině října na Baldě a naše 4 
družstva mladších obsadila 1 , 5, 10 a 28 
místo. Starší pak 13 místo.

Jako malé poděkování za jejich činnost se 
nám konečně podařilo pro děti zorganizovat 
celodenní výlet do zábavného parku Bongo 
v Brně, který se dle ohlasů od dětí líbil.

Děkujeme všem dětem za jejich chuť, 
zápal, obětavost …a jejich vedoucím M.Pro-
pperovi, J. Bednářové a R.Češkovi za čas 
a trpělivost, bez čehož by nebylo tak per-
fektních výsledků a tolik radosti a obdivu. 

Soutěžní rok pro nás tímto skončil, a tak 
jsme zazimovali požární techniku, uklidili 
překážky a tak trochu i garáže v hasičárně 
a zima pro nás může začít.

Tak jako každý rok, tak čas po posvícení 
je pro nás ve znamení hodnocení roku, 
oceňování (pokud je co) a stanovování si 
úkolů a cílů na další rok. Letos jsme se 
trochu zdrželi a tak ten náš den „ d „ pro 
o nás byla sobota 6.prosinec 2014. Aby to 

pro nás nebylo zas až tak jednoduché, sli-
bili jsme našemu kamarádovi panu Josefu 
Bidmonovi, starostovi krajského sdružení 
dobrovolných hasičů, že mu pomůžeme 
s pořadatelstvím setkání zástupců okres-
ních výkonných výborů hasičů s předsta-
viteli kraje. Tak se stalo a v sobotu ráno se 
do Sádku sjelo cca 70 zástupců hasičů v čele 
s krajských starostou, dále nás pak navští-
vil i Ing. Karel Richter, starosta sdružení 
dobrovolných hasičů Čech, Moravy a Slez-
ska. Za Pardubický kraj nakonec dorazil 
pan hejtman Judr. Martin Netolický, ná-
městek pan Roman Linek, radní Ing.Pavel 
Šotola a ředitel HZS Pce kraje plk.Ing. M. 
Kvasnička a řada dalších hostů. Vzhledem 

k faktu, že na přípravu v důsledku páteční 
akce jsme měli něco málo přes hodinu, 
tak se domnívám, že jsme se pořadatelství 
zhostili bez větších problémů. Myslím si 
zároveň, že i takto se nám daří tak trochu 
zviditelnit ten náš Sádek před zástupci 
kraje. Vždyť hejtman u nás byl v průběhu 
roku již 2x. Doufejme, že nám to pomůže 
při ostatní činnostech v rámci naší obce.

Když soutěžíme, tak soutěžíme, když 
schůzujeme, tak schůzujeme. Po skončení 
setkání výkonných výborů jsme uklidili 
a připravili obecní dům na setkání s mlá-
deží a výroční valnou hromadu sboru. Dvě 
a půl hodiny po hostech jsou tady naši 
mladí a mi hodnotíme letošní rok a nutno 
dodat že jenom chválíme, a chválíme a to 
oprávněně. Po malém občerstvení, malých 
dárcích a rozvozu dětí domů, se začínají 
scházet dospělí hasiči. Letošní rok jsme 
zhodnotili, plán na příští rok stanovili 
a v neposlední řadě jsme rovněž zvolili 
nový výbor našeho sboru. Ten v následují-
cím období bude pracovat ve složení :Ing.
Červený Stanislav, Dvořák Luboš, Peřina 
Josef, Ing.Neudert Karel, Propper Miro-
slav Bednářová Jana, Jílek Jan prostř., 
Jílek Jan nejml., Fliedr Petr, Bednář Radek 
a Mešťan Marek. Předsedou revizní ko-
mise je Bednář Petr a členové Haupt Petr 
a Coufal David

Závěrem chceme popřát Sádeckým sálo-
vým fotbalistům hodně branek a gólů, ho-
kejistům dlouhé pokračování jejich velmi 
dobrých výsledků v městské hokejové lize, 
myslivcům dobrou mušku a hodně zvěře, 
cyklistů co nejméně defektů a co nejvíce 
kilometrů, ať již na kole nebo na lyžích, 
no a Všem občanům Sádku přejeme prožit 
šťastné a veselé vánoce plné pohody a lás-
ky a do nového roku vstupte tou pravou 
nohou. 

Mějte se fajn, bavte, nehádejte se, dělej-
te si radost, buďte na sebe hodní, užívejte si 
života, vždyť je tak krátký a krásný.
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Sádek A – Vítěz Svitavské ligy 213 a 2014, 
vítěz Superpoháru hejtmana Pce kraje 2014

Sádecká mládež na  zakončení roku 2014 
(z různých důvodů chybí cca 10 dětí)
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FARNOST SÁDEK
Vážení farníci, milí přátelé.
Jsme na začátku adventní doby a ta je 

pro nás přípravou na vánoce. Máme se 
zastavit na naší životní cestě a zamyslet, 
jak žijeme, jestli náš život směřuje do Boží 
náruče. Jinými slovy, adventní doba je pro 
nás šancí napravit svůj život.

Kdesi jsem četl povídku o adventním 
věnci.

V pokoji na stole ležel adventní věnec se 
čtyřmi rozsvícenými svícemi. Bylo tam ta-
kové ticho, že bylo slyšet, co si svíce šeptají.

Nejmenší svíce říká: „Já jsem pokoj. Ale 
v celém světě míru a pokoje není. Všude se 
válčí, zabíjejí se lidé navzájem velcí i malí 
a nejhorší, že i nenarození. Takovým lidem 
nemohu svítit.“ Pokojem zavanul lehký 
vánek a svíce zhasla. 

Druhá svíce pláče, když říká: „Já jsem 
víra. Lidé v Boha nevěří, o pomoc Ho ne-
prosí, v ničem na něho nespoléhají, je jim 
zatěžko plnit Boží přikázání. Je pro ně 
zbytečný. Ani já nemohu lidem svítit, jsem 
také zbytečná.“ Zavanul pokojem vánek 
a svíce zhasla.

Třetí svíce se odvažuje jen zašeptat: 
„Já jsem láska. Znají ještě lidé, co je láska 
k Bohu a k bližnímu? Kdyby ano, proč se 
nenávidí, proč si závidí? Kdyby si doká-
zali navzájem odpustit, hřálo by je čisté 
svědomí a v srdci láska. Je mi líto, ale ani 
já nemohu dále svítit.“ Opět zavanul lehký 
vánek a svíce zhasla.

Tu přiběhne do pokoje malé dítě a volá: 
„Copak, copak, proč nesvítí všechny svíce?“ 
Čtvrtá svíce se ozývá jistým hlasem: „Já 
jsem naděje. A chceš-li, s tvojí pomocí za-
žehneme znovu svíci pokoje, víry a lásky.“

Dítě zavolá: „Ano, ano, chci s pomocí 
Boží rozzářit světlo v srdcích všem lidem 
na světě, všem lidem dobré vůle.

V této adventní době přeji sobě i vám 
všem, abychom si znovu zrevidovali svůj 
život a nasměrovali jej na Boha. Vždyť Bůh 
je věčný a zve nás po naší smrti k sobě 
do nebe. Abychom dokázali být pro naše 
okolí rozsvícenou svící naděje.

Přeji klidnou přípravu na vánoční svát-
ky a krásné jejich prožití. 

P. Marian Sokol

Půlnoční mše svatá.
 Letošní půlnoční mše svatá v kostele 

Nejsvětější Trojice v Sádku bude sloužena 
24.12.2014 od 24,00 hodin.

Při mši svaté zazní Marhulova Vánoční 
mše v podání Chrámového sboru ze Sádku 
pod vedením varhaníka Josefa Bednáře. 

Všichni jste na tento slavnostní oka-
mžik srdečně zváni. 

 Farnost Sádek
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OPĚT SE MĚNÍ PODMÍNKY PRO KÁCENÍ STROMŮ
Od 1. listopadu platí nová vyhláška, kte-
rou se mění podmínky pro kácení stro-
mů. Nově bude možné kácet bez povolení 
ovocné dřeviny i u rekreačních objektů 
a v zahrádkářských koloniích, a to bez po-
volení. Naopak na všechny ostatní dřeviny 
s obvodem kmene větším než 80 centime-
trů ve výšce 130 centimetrů budou lidé 
potřebovat povolení!
Lidé si tak už nebudou moci na svých za-
hradách kácet tyto vzrostlé stromy, jak se 
jim zlíbí. Opět to bude možné pouze s po-
volením orgánu ochrany přírody a krajiny, 
což je v naší obci obecní úřad.
Dosavadní vyhláška, která platila teprve 
od července loňského roku, volné kácení 
dřevin na vlastních zahradách s výjimkou 
tzv. památných stromů umožňovala. 
Neovocné stromy v zahradách plní zásadní 
společenské funkce, jako je např. snížení 
prašnosti a hluku, produkce kyslíku atp. Je 
tedy i ve veřejném zájmu, aby se ke kácení 
přistupovalo s respektem.
Ochránci přírody od  loňska upozorni-
li na několik případů zbytečného kácení 
lip, dubů, nebo i dalších druhů prastarých 
stromů, které měly významnou zdravotní 
a krajinářskou hodnotu. Vlastníci cenných 
stromů je také často pokácí jen kvůli tomu, 
že nechtějí hrabat listí, nebo si chtějí zajis-
tit topení na zimu.
O povolení pokácet vzrostlé neovocné dře-
viny bude zapotřebí žádat u orgánu ochra-
ny přírody, tedy na obecním či městském 
úřadu. Správní úkon nebude podle minis-
terstva životního prostředí stát žadatele 
ani korunu. Ve lhůtě 30 dnů bude pak mít 
orgán ochrany přírody povinnost rozhod-
nout.
Orgán ochrany přírody může ve svém roz-
hodnutí uložit žadateli náhradní výsadbu 
a  následnou péči o  náhradně vysazené 
dřeviny po nezbytně nutnou dobu, nej-

výše po dobu 5 let (§ 7, § 8, § 9 zákona č. 
114/1992 Sb. o ochraně přírody a krajiny). 
Kácení se zpravidla provádí v období vege-
tačního klidu.
Ke kácení stromů rostoucích mimo les 
není třeba povolení obecního úřadu 
v těchto případech:
1) Jde o kácení stromů z důvodů pěsteb-
ních, tj. za účelem obnovy porostů nebo 
při provádění výchovné probírky porostů, 
a z důvodů zdravotních nebo při výkonu 
oprávnění podle zvláštních předpisů (zá-
kon o vodách, o dráhách, o výrobě, rozvodu 
a spotřebě elektřiny, o výrobě, rozvodu 
a využití topných plynů a o telekomuni-
kacích). Kácení z těchto důvodů musí být 
oznámeno nejméně 15 dnů předem orgánu 
ochrany přírody, který je může pozastavit, 
omezit nebo zakázat, pokud odporuje po-
žadavkům na ochranu dřevin nebo rozsahu 
zvláštního oprávnění (po oznámení po 15 
dnech můžete strom pokácet).
2) Jde o  stromy, jejichž obvod kmene 
ve  výšce 130 cm nad zemí nedosahuje 
80 cm.
3) Jde o souvislý porost keřů zaujímající 
plochu do 40 m2.
4) Jde o kácení stromu (stromů) z naléha-
vého důvodu pro odvrácení bezprostřed-
ního ohrožení života a poškození majetku 
v značném rozsahu. V takovém případě se 
povolení vydává dodatečně.

Ve všech ostatních případech je nutné 
požádat obecní úřad o vydání povolení 
ke skácení stromu.
 Jde o tyto případy:
1) Jde o stromy s obvodem kmene 130 cm 
nad zemí více než 80 cm.
2) Jde o keřový porost o ploše vyšší než 
40 m2.

Přestupky a sankce
Fyzické osoby:
Kdo nesplní ohlašovací povinnost nebo 
neprovede náhradní výsadbu 
- pokuta do 5 000 Kč;
Kdo poškodí nebo bez povolení pokácí dře-
vinu rostoucí mimo les
 - pokuta do 10 000 Kč;
Kdo poškodí nebo zničí památný strom; 
pokácí bez povolení nebo závažně poškodí 
skupinu stromů - pokuta do 50 000 Kč.
Právnické osoby a fyzické osoby při pod-
nikatelské činnosti:
Kdo poškodí nebo zničí památný strom; 
poškodí nebo zničí bez povolení dřevinu 
nebo skupinu dřevin; nesplní ohlašovací 
povinnost; nesplní povinnost náhradní 
výsadby - pokuta do 500 000 Kč.
 
DŮLEŽITÉ KROKY PŘI ŽÁDÁNÍ 
O KÁCENÍ - SHRNUTÍ
Jste-li fyzická osoba, pokud hodláte po-
kácet okrasný strom na Vašem pozem-
ku - zahradě, o obvodu kmene nad 80 cm 

(měřeno ve výšce 130 cm od paty stromu) 
od 1. listopadu 2014 je nutné nejprve zaslat 
na patřičný úřad žádost o povolení pokáce-
ní dřeviny mimo les, která musí obsahovat 
veškerou důležitou dokumentaci.
Stromy se mohou zpravidla kácet pouze 
v době vegetačního klidu. Žádost podej-
te včas, jelikož má daný úřad dle zákona 
lhůtu na vyjádření až 2 měsíce(ve zvláště 
složitých případech až 3 měsíce)! Nejpoz-
ději však podejte žádost 15 dní před pláno-
vaným kácením. 
Důvody k pokácení stromu typu „stíní, 
pádá z něj listí, soused si to přeje, potřebuji 
dřevo na zimu“ apod. nejsou opodstatně-
né. Měli byste mít opravdu pádný důvod 
dřevinu pokácet.
Není na škodu si před zažádáním o káce-
ní na úřad zavolat nebo zajít a předběžně 
se informovat. Mimo ztrátu stromu tím 
můžete uškodit i vzácným organizmům 
žijícím uvnitř stromu, a v neposlední řadě 
i své peněžence.
Nekácejte strom bez povolení!
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Během podzimních měsíců jsme absol-
vovali poslední cyklistické závody letošní 
sezony a zúčastnili se několika běžeckých 
závodů. Finálovým závodem Poháru Čes-
komoravské vrchoviny byl terénní duatlon 
ve Svitavách. Zde svoji kategorii M30-39 
vyhrál Jirka Dittrich a v celkovém pořadí 
seriálu se umístil na druhém místě. Petr 
Mihulka skončil na třetím místě v téže 
kategorii. Tradiční závod Dvouhodinovka 
dvojic se jel 12. října v Poličce, na tomto 
závodě jsme obsadili druhé (Vojta Hanyk) 
a třetí místo (Petr Mihulka a Vašek Srn-
ský).

Státní svátek 28. října jsme letos oslavili 
tradičním „Posledním šlápnutím sezony“. 
Prožitek umocnila výborně sešlá parta 16 
bikerů, kamarádů nejen z okolních klubů, 
skvěle navrhnutá trasa, ale i slunečné po-
časí, které prosvítilo a rozesmálo zbarvený 
podzim na Vysočině. Zhruba 70 km po krá-

sách Vysočiny jsme si dokonale užili.
Podzimní období je pro nás hlavně 

ve znamení běžeckých aktivit, ve kterých 
z našeho týmu dominuje Tomáš Fliedr. 
V silničním závodě v Lukavicích to bylo 4. 
místo, Hlinecké kritérium 2. místo. V celo-
ročním seriálu Běkodo v Teplicích obsadil 
Tomáš 2. místo a na desítce ve Slatiňanech 
1.místo. Velice pěkný a náročný závod v te-
rénu se konal ve Svratce, kde jsme měli za-
stoupení na 10km a také na půlmaratónu 
21km. Zde na desítce opět skončil na bedně 
Tomáš Fliedr, tentokrát na druhém mís-
tě. Zúčastnili jsme se také půlmaratónu 
v Hradci Králové, kde jsme se v konkurenci 
1500 běžců rozhodně neztratili.

Přejeme Vám klidné prožití Vánoc, hod-
ně štěstí a sportovních zážitků v roce 2015.

MYSLIVCI
Zima klepe na dveře a zatím stojí před 

nimi. V každém případě, zásoby krmení 
máme dost, od začátku podzimu máme 
zasypáno v korytech a zvěř vesele bere. 

 Hon na drobnou, škodnou a čer-
nou zvěř letos proběhl v listopadu týden 
před posvícením a  byl celý promočený. 
Výřad navzdory tomu byl krásný, i když 
ho nezdobila liška ani divočák; o to více 
jsme se však pobavili s přáteli. Samostatný 
hon na kachny nedopadl moc dobře – tedy 
co se výřadu týče.

 Letošní posvícenské posezení, 
díky vám, hostům, bylo nadmíru povede-
né, až do té míry, že brzo nebylo co serví-
rovat k jídlu – to je pro nás znamení, že se 
vám u nás líbí a chutná vám a je to pro nás 
hnací motor pro přípravu dalších posezení 
v letech následujících. 

 Zimní období klade velké nároky 
na zvěř a je na nás, myslivcích, abychom 
jim to všemožně usnadnili. Proto prosí-
me vás, občany, o zachování maximálního 
možného klidu v honitbě během zimních 
měsíců, hlavně v okolí krmelců, a to i když 
není sněhová pokrývka.

 Těšíme se na  vánoční setkání 
v lese, kdy ke krmelcům přineseme zvěři 
různé dobroty a pak na chatě u horkého 
čaje probereme své celoroční poznatky 
z honitby.

 Přejeme všem krásné prožití vá-
nočních svátků a šťastný Nový i nový rok.



Zpravodaj obce Sádek17 18č. 4/2014

SK SÁDEK
Tentokrát Vás seznámím s dosavadním 

průběhem letošního ročníku MHL. Dle sou-
časného postavení v celkové tabulce a ob-
sazení tabulky střelců, je určitě nutno náš 
tým pochválit. Tým byl složen ze starých 
známých hráčů ze Sádku a okolí a také z klu-
ků ze Žďáru nad Sázavou. Především útočné 
duo Imramovský a Stoček „zatápí“ svým 
uměním a  kvalitou všem týmům MHL. 
Imramovský je jednoznačně nejlepším střel-
cem MHL s 14 vstřelenými góly a  ihned 
za ním je na druhém místě Stoček s 13 body 
za vstřelené góly. Tito borci jsou trnem v oku 
ostatním hráčům MHL a dávají to našemu 
týmu znát. Je však nutno dodat, že jsou to 
kluci, kteří jsou v našem týmu minmálně 
třetí sezonu. Díky dobře složenému týmu, 
který vychází z kvalitně zabezpečené obra-
ny začalo hodně věcí fungovat.

Stále nám v týmu chybí zraněný kapitán 
Jirka Nykl a také Jakub Radiměřský, oba 
už byli po svých zraněních na ledě a tudíž 
věříme, že brzy nastoupí do „ostrých“ zá-
pasů. Všem, kdo fandíte sádeckému hokeji 
bych doporučil se podívat na webové strán-
ky http://mhlpolicka.blog.cz/, kde nalezne-
te velmi pěkný článek s nejlepším střelcem 
MHL, naším Pavlem Imramovským. Zde je 
krátká část rozhovoru:

Jsi spokojený s týmovými výkony tuto 
sezonu?

„Myslím, že naše výkony odráží postavení 
v tabulce a s ním spokojený jsem. Před sezo-
nou jsme vhodně sestavu doplnili a ti kluci co 
přišli mají nemalý podíl na našich nynějších 
výkonech, podařilo se nám sílu rozložit do více 
pětek, už to není jen o první formaci. Je vidět, 
že nám to klape jak vepředu tak vzadu. Ale 
soutěž je ještě dlouhá a my musíme dál praco-
vat jako doposud, abychom byli spokojeni jako 
tým hlavně po konci soutěže. S čím spokojený 
nejsem je naše nedisciplinovanost, která nás 
v zápasech oslabuje a v těch rozhodujících 

zápasech nás může stát hodně. A samozřejmě 
mě vadí obecná averze k našemu týmu, která 
je zde zřejmě někde historicky zakořeněna a já 
osobně ji neznám. Tu dál rozdmýchávají naše 
občasné excesy. Díky nim se nám tu historii 
a náš obraz nedaří napravit, byť bychom chtě-
li. To mě osobně nesmírně mrzí.“

Hrál jsi už před Sádkem v nějakém jiném 
týmu s Alešem Stočkem, že jste tak dobře 
sehraní?

„Přijde ti, že jsme sehraní? Jsou momen-
ty, kdy nám přijde že spolu hrajeme poprvév 
životě (smích). Ale vážně. Ne, sešli jsme se 
v jednom týmu až tady. Do té doby jsme hráli 
vždy jen proti sobě a já jsem ho na ledě nikdy 
neměl rád. Je vysokej, silnej na puku a má 
výbornou střelu,...více na webu.

Doposud jsme vyhráli všech sedm zápa-
sů ze sedmi a tudíž nám patří první příčka, 
kterou podtrhuje skvělé skóre. Nyní jsme 
v polovině základní části a ještě je spousta 
zápasů před námi. Budeme se těšit na Vaši 
fanouškovskou podporu v hledišti, za kte-
rou moc děkujeme a vážíme si ji v každém 
hraném zápase.

Průběžná tabulka: 
1. Sádek 7 61:12 21
2. Jedlová 7 28:14 21
3. Pomezí 8 36:25 15
4. Trpín 8 37:32 15
5. Betlém 7 21:26 10
6. Nyklovice 8 26:34 8
7. P.Rybná 7 26:37 6
8. Svitavy 8 23:42 3
9. Telecí 6 11:47 0

Tabulka střelců:
Pavel Imramovský (Sádek)  14 b.
Aleš Stoček (Sádek)  13 b.
Tomáš Pospíšil (Pomezí) 8 b.
 

Za SK Sádek Mešťan V.

FS SÁDEK
Po přestupu ze sálové kopané na futsal 

náš tým nevěděl do čeho jde a tak při prv-
ním turnaji v Chocni 16.listopadu chtěl 
odjet v co nejsilnější sestavě, ale bohužel 
tomu nenahrával fakt, že téměř většina na-
šich hráčů měla před sebou ještě těžký duel 
závěrečného kola velkého fotbalu. I přes 
tyto komplikace hráči, kteří odjeli do Choc-
ně na první mistrovské zápasy předvedla 
kvalitní výkony a zaslouženě porazila tým 
zálohu divizního týmu FK Peliny Choceň 
9:2, když po dvou brankách přispěli Mu-
žík Jakub, Petr Ondřej, Kovář Miroslav, 
Poul Tomáš a zbylou branku vstřelil Lím 
Milan. Ve druhém zápase nás čekal tým 
FC RIO Žamberk, který kladl hlavně v prv-
ním poločase mnohem větší odpor a našim 
hráčům se ho podařilo zlomit až v druhé 
půli, kdy v rychlém sledu vstřelili 4 bran-
ky a rozhodli o osudu utkání. V utkání se 
prosadili po dvou brankách Petr Ondřej, 
Poul Tomáš a jednou Mužík Jakub. Hned 
o dva týdny později nás čekal první do-
mácí turnaj ve Sportovní hale Gymnázia 
Polička, kde jsme postupně hostili týmy 
Heřmanova Městce, Chotěboře a Litomy-
šle. V prvním utkání se nám podařilo zví-
tězit 2:1, když se o branky podělili Bednář 
Jan a z 10ti metrového kopu Poul Tomáš. 

V dalším utkání nás čekala rezerva Bocy 
Chotěboř, kterou se nám podařilo zdolat 
3:2, když se v utkání postupně prosadili 
Škoda Michal 2x a Poul Tomáš. V posled-
ním utkání nás čekalo derby s FC Butterfly 
Litomyšl, které naši hráči zvládli s výsled-
kem 5:3, když dvě branky vstřelil Tomáš 
Poul a po jedné přidali Petr Ondřej, Bednář 
Jan a Klein Vojtěch. Po tomto turnaji se 
FS Sádek usadil na prvním místě tabulky 
i přes fakt, že týmy na druhém respektive 
třetím místě měly odehrány o dvě utká-
ní více. Stejná situace v tabulce zůstala 
zachována i po posledním turnaji, který 
jsme sehráli opět v Chocni a dokázali jsme 
zdolat Becherovku Přívrat 4:0, kdy hattrick 
vstřelil Petr Jiří a jednou brankou přispěl 
Škoda Michal. Prvním týmem, který nás 
dokázal obrat o body byla Metaxa Jení-
šovice. V zápase jsme vedli 1:0 po brance 
Škody, soupeř však dokázal zápas otočit 
a už mířil za třemi body. To by ale museli 
hrát až do úplného konce, jelikož našemu 
týmu se povedlo srovnat zásluhou Tomáše 
Poul pouhých 0,7 vteřin před koncem zápa-
su na konečných 2:2. V tomto utkání jsme 
byli nuceni hrát pouze s 5 hráči do pole, 
jelikož se nám v předchozím průběhu tur-
naje zranili 3 hráči.
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Grafické zpracování a produkce – REK plus s.r.o., Střítežská 583, Polička
Vychází čtvrtletně v nákladu 200 výtisků. Bezplatně!

Uzávěrka vždy 3. týden 3. měsíce čtvrtletí.
Neprošlo jazykovou úpravou.


